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Yhdistyksen syyskokous 26.11.2019 
Aika: klo 17.15 
Paikka: YNC341, Jyväskylä 
 

Läsnäololista:   

Laura Miettinen 
Niko Kankkonen 
Reetta Koskelo 
Tomi Haapamäki 
Sara Peltoluhta 
Erika Kannisto 
Miro Arvila 
Jyri Kohvakka 
Lauri Kauhanen 
Jenni Kääriäinen 
Juho Siitari 
Nuutti Rantanen 
Miikael Saksman 
Juho Reiman 
Milla Männikkö 
Toivo Hakanen 
Tommi Lyytinen 
Onni Hinkkanen 
Joonas Pollari 
Ville Heinonen 
Lauri Ruuttunen 
Aleksi Kivelä 
Mikko Röyskö 
Mirva Toivio 
Nio Piri 
Juho Hermunen 
Jussi Louko 
Nea Marjavaara 
Sauli Räihä 
Tuomo Huttu 
Mikko Lanki 
Milla Koivuniemi 
Veikko Manninen 
Markus Kulmala 
Marwan Martén 
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§1 Kokouksen avaus 
Kokous avattiin ajassa 17.15. 
 
§2 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
§3 Kokousvirkailijoiden valinta. Valitaan puheenjohtaja, sihteeri, kaksi (2) 
pöytäkirjantarkastajaa sekä kaksi (2) ääntenlaskijaa. 
Kivelä esitti Markus Kulmalaa, käytettävissä. Rantanen esitti Miikael Saksmania, ei 
käytettävissä. Valittiin Markus Kulmala kokouksen puheenjohtajaksi.  
Kivelä esitti Reetta Koskeloa kokouksen sihteeriksi, ei käytettävissä. Kulmala esitti Jenni 
Kääriäistä kokouksen sihteeriksi, ei käytettävissä, Saksman esitti Nuutti Rantasta, käytettävissä. 
Valittiin Nuutti Rantanen kokouksen sihteeriksi.  
Kulmala esitti, että samat henkilöt olisivat pöytäkirjantarkastajia ja ääntenlaskijoita. Miikael 
Saksman ja Juho Reiman valittiin pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi. 
 
§4 Esityslistan hyväksyminen 
Saksman tiedusteli esityslistan läpikäyntiä. Kivelä esitti uudeksi kohdaksi §4 esityslistan 
hyväksymistä. Siitari kannatti ja kommentoi, että säännöt eivät vaadi kyseistä kohtaa. 
Hyväksyttiin. 
 
Siitari esitti uudeksi kohdaksi §10 vuoden syyskokouksen 2018 vastaukset syyskokouksen 
ponsiin. Kulmala kannatti. Hyväksyttiin. 
 
§5 Vahvistetaan jäsenmaksun suuruus seuraavalle vuodelle 
Hallituksen pohjana on pitää vanha 5€/10 vuotta.  
Siitari esitti 4,99€/10 vuotta, kommentilla “kun Suomi on nyt Black Friday hullutuksissa niin 
alennetaan tätäkin”. Rantanen kannatti Siitarin esitystä.  
Neuvoa-antava koeäänestyksen tulos, pohja: 27, Siitarin vastaesitys:3 ja tyhjät:0  
Hyväksyttiin hallituksen pohjaesitys. 
 
§6 Esitellään toimintasuunnitelma ja talousarvio 
Kivelä esitteli toimintasuunnitelman. Saksman tiedusteli 1.1.2. kohdan shakkisimultaania ja 
shakkiturnausta.  
Siitari kommentoi 1.3. kohdan latteutta ja ehdotti, että korostetaan yritysyhteistyökumppanien 
hankintaa.  
Siitari esitti lisäystä neljänteen kohtaan, korvataan “kartoittaa” sanalla “hankkii” ja loppuun 
lisäystä ja ”joiden kanssa yhteistyö hyödyttää Ynnää rahallisesti”. Marjavaara kommentoi, että 
säästetään rahaa. Rantanen kannatti Siitarin esitystä. Marjavaara esitti muotoilua “Joiden 
edistää ynnän jäsenten etujen ajamista.” Marjavaaran esitys ei saanut kannatusta. Huttu esitti 
Siitarin esitykseen sanalle “rahallisesti” korvaavaksi ilmaisuksi “myös taloudellisesti”. Siitari otti 
Hutun muutosesityksen esitykseensä. Hallitus päätti ottaa nimiinsä Siitarin esityksen. Lisätään 
lisäys toimintasuunnitelmaan.  
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Hinkkanen esitteli talousarvion.  
 
Hermunen ehdotti, että liikuntaan lisätään rahaa. Marjavaara kommentoi, että liikuntaa ei ole 
käytetty rahaa viime vuosia.  
Siitari tiedusteli, miksi annetaan jouluristeilylle ilmaiset bussimatkat, hytit ja ruokailut 
matkanjohtajille. Siitari esitti, että Jouluristeilyn menoista karsitaan 100€ ja laitetaan 100€ 
liikunnan menoihin. Marjavaara kommentoi, että matkanjärjestäjä on saanut ilmaisen risteilyn, 
ruuat ja matkat, koska pitää järjestäjän on päästävä ilman henkilökohtaisia kuluja. Siitari 
kommentoi, että hän on järjestänyt itse kaksisen risteilyä niin ei ole suuri kulu henkilökohtaisella 
tasolla. Pollari esitti 100€ lisäystä vappukuluihin. Kankkonen kannatti Pollarin esitystä ja 
Hermunen kannatti Siitarin esitystä.  
Äänestettiin ensin muutosesityksistä suositumpi ja sitten suositumpi pohjaesitystä vastaan. 
Siitarin esitys: 16,Pollarin esitys: 14, tyhjiä: 2. Hallitus päätti ottaa Siitarin esityksen nimiinsä.  
Hyväksyttiin Talousarvio Siitarin muutosesityksellä.  
 
Puheenjohtaja esitti kokoustauko, 10 min, klo 18.27. Rantanen kannatti.  
 
§7 Valitaan hallituksen puheenjohtaja, varapuheenjohtaja, sihteeri, rahastonhoitaja ja 
muut hallituksen jäsenet 
 
Kokous jatkuu 18.37.  
 
Puheenjohtajan valinta.  
Hinkkanen esitti itseään. Siitari esitti Kiril Sanasvuorta, käytettävissä. Rantanen esitti Juho 
Siitaria, ei käyttävissä.  
Hinkkanen esitteli itsensä. Siitari esitteli Sanasvuoren esittelyvideon.  
Hinkkanen poistui ehdokkaista käydyn keskustelun ajaksi. Käytiin keskustelua 
puheenjohtajaehdokkaista. Hinkkanen palasi keskustelun jälkeen.  
Kokoustauko äänestyksen ajaksi.  
Äänestyksen tulos, Hinkkanen: 25, Sanasvuori: 6, tyhjät: 0, hylätyt: 2. 33 ääntä yhteensä.  
 
Valitaan Onni Hinkkanen hallituksen puheenjohtajaksi vuodelle 2020.  
 
Varapuheenjohtajan valinta.  
Heinonen esitti Aleksi Kivelää, käytettävissä. Koskelo esitti Joonas Pollaria, ei käytettävissä, 
Ruuttunen esitti Ville Heinosta, ei käytettävissä. Kohvakka esitti Reetta Koskeloa, ei 
käytettävissä, Ruuttunen esitti Juho Siitaria, ei käytettävissä, Miettinen esitti Niko Kankkosta, 
käytettävissä. Ehdokkaat Aleksi Kivelä ja Niko Kankkonen esittelivät itsensä ja vastasivat 
yleisön kysymyksiin. 
Kivelä ja Kankkonen poistuivat ehdokkaista käydyn keskustelun ajaksi. 
Äänestyksen tulos: Kivelä: 12,  Kankkonen: 19, tyhjät: 0,hylätyt: 3, 34 ääntä.  
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Valitaan Niko Kankkonen hallituksen varapuheenjohtajaksi vuodelle 2020.  
Sihteerin valinta, Martén esitti Nuutti Rantasta, ei käyttävissä, Koskelo esitti Tomi Haapamäkeä, 
käytettävissä, Kohvakka esitti Sara Peltoluhtaa, ei käyttävissä, Kankkonen esitti Mikko Röysköä, 
ei käyttävissä, Siitari esitti Markus Kulmalaa, ei käyttävissä.  
 
Valitaan Tomi Haapamäki yhdistyksen sihteeriksi vuodelle 2020.  
 
Rahastonhoitajan valinta, Nio Piri esitti itseään, Rantanen esitti Miikkael Saksmania, ei 
käytettävissä. 
 
Valitaan Nio Piri hallituksen rahastonhoitajaksi vuodelle 2020. 
 
Tapahtumakoordinaattorin valinta. Mirva esitti Jyri Kohvakka, käytettävissä, Kankkonen esittii 
Joonas Pollaria, ei käyttävissä, Koskelo esitti Mirva Toivioa, ei käyttävissä, Rantanen esitti 
Marwan Marténia, ei käytettävissä.  
 
Valitaan Jyri Kohvakka tapahtumakoordinaattoriksi vuodelle 2020.  
 
Muut jäsenet  
Esitykset 
Piri esitti hallituksen jäseneksi Mirva Toiviota, käytettävissä,  
Kohvakka esitti hallituksen jäseneksi  Juho Hermusta,  ei käytettävissä, 
Marjavaara esitti hallituksen jäseneksi Laura Miettistä,  ei käytettävissä, 
Martén esitti hallituksen jäseneksi  Nuutti Rantasta,  ei käytettävissä,  
Toivio esitti hallituksen jäseneksi Miro Arvilaa, käytettävissä,  
Marjavaara esitti hallituksen jäseneksi Mikko Röysköä, käytettävissä 
Mikko Lanki esitti hallituksen jäseneksi itseään. 
Kohvakka esitti hallituksen jäseneksi  Erika Kannistoa, käytettävissä,  
Koskelo esitti hallituksen jäseneksi  Milla Männikköä, käytettävissä,  
Haapamäki esitti hallituksen jäseneksi Sara Peltoluhtaa, käytettävissä,  
Hinkkanen esitti hallituksen jäseneksi  Juho Reimania, ei käytettävissä, 
Marjavaara esitti hallituksen jäseneksi Tuomo Huttua, ei käytettävissä, 
Saksman esitti hallituksen jäseneksi Juho Siitaria, ei käytettävissä, 
Saksman esitti hallituksen jäseneksi  Marwan Marténia,  ei käytettävissä, 
Saksman esitti hallituksen jäseneksi Milla Koivuniemeä, ei käytettävissä, 
Saksman esitti hallituksen jäseneksi  Lauri Ruuttusta, käytettävissä,  
Huttu esitti hallituksen jäseneksi Reetta Koskeloa, ei käytettävissä 
Lauri Kauhanen esitti hallituksen jäseneksi itseään. 
 
Valitaan hallituksen muiksi jäseniksi vuodelle 2020 Lauri Kauhanen, Lauri Ruuttunen,Sara 
Peltoluhta, Milla Männikkö, Erika Kannisto, Mikko Lanki, Mikko Röyskö, Miro Arvila ja Mirva 
Toivio. 
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§8 Valitaan kaksi toiminnantarkastajaa ja kaksi varatoiminnantarkastajaa 
Valitaan Reetta Koskelo ja Aleksi Kivelä varsinaisiksi toiminnantarkastajiksi ja Markus Kulmala 
ja Juho Reiman varatoiminnantarkastajiksi. 

 
§9 Esitellään tasa-arvo- ja yhdenvertaisuussuunnitelma 
Marjavaara ja Röyskö esittelivät suunnitelman. Hyväksyttiin tasa-arvo- ja 
yhdenvertaisuussuunnitelma. 
 
§10 Syyskokouksen 2018 hallituksen vastaukset ponsiin  
Vastauksena 2018 syyskokouksessa esitettyyn ponteen. Saunatilan yhteydessä oleva 
kokoustila ei ole enää syyskokouksen kokoustila. Origon kyltti pontta ei ole viedä hoidettu. 
Henkilökalenteri on suunniteltu vuodelle 2020 ja MaD:n alakerran Origo-tilan uudelleen 
nimeäminen. Siitari esitti ponnen 1. “tämän ponnen hyväksyessään Ynnä uusii vuoden 2018 
syyskokouksen Origon kylttiä koskevan ponnen” ja 2. “Tämän ponnen hyväksyessään Ynnä 
sitoutuu ehdottamaan syyskokouksessaan ainakin kunniamainintoja ja mahdollisesti myös 
kunniajäsentä”, Kulmala kannatti molempia. Reiman esitti ponnen “Tämän ponnen 
hyväksyessään Ynnä lahjoittaa tapahtumista löydetyt tyhjät pullot lahjoitetaan Tiltti ry:lle”, ei 
kannatusta.  
Siitarin 1. ponsi ja 2. ponsi ovat hyväksytty.  
 
§11 Valitaan Ynnän 55-vuosijuhlille vuodelle 2021 vujukoordinaattori 
Röyskö esitti Kiril Sanasvuorta, ei paikalla ja kokouksessa ei saatu yhteyttä. Kankkonen esitti 
itseään, mutta vetäytyi hetkeä myöhemmin. Päätettiin pöydätä asia seuraavaan yhdistyksen 
kokoukseen.  
 
§12 Kokouksen päättäminen 
Kokous päätettiin ajassa 20.04. 
 
Liitteet 

1. Hallituksen pohjaesitys toimintasuunnitelmasta vuodelle 2020 
2. Hallituksen pohjaesitys talousarviosta vuodelle 2020 
3. Hallituksen pohjaesitys tasa-arvo- ja yhdenvertaisuussuunnitelmasta 

 
Kokouksen puolesta 
 
__________________________ _____________________________ 
Markus Kulmala Nuutti Rantanen 
Puheenjohtaja Sihteeri 
 
__________________________ ______________________________ 
Miikael Saksman Juho Reiman 
1. pöytäkirjantarkastaja 2. pöytäkirjantarkastaja 

 


